

所有IR遙控器適用

Compatible With All IR Remote Controls

WiFi智能IR遙控盒內置龐大資料庫，收錄各大品牌旗下產品的紅外線遙控器，只需按類別尋找對應產品即可簡單配對；而您亦可使用「DIY配對模式」，將紅外線遙控器上幾個常用按鍵與WiFi智能IR遙控盒配對，更貼近您的使用習慣，極之方便。

German Pool WiFi Smart IR Control Hub has a wide database including most brands' infrared remote controls, simply look your appliance up by category or use DIY Mode to pair them with the WiFi Smart IR Control Hub for unified control with your smartphone.



一盒實現智能家居

Turn Conventional Appliances Into Smart Devices

WiFi智能IR遙控盒支援所有紅外線遙控器，讓您能透過Smart Control App使用紅外線遙控器全部功能，無論身在何地皆可遙距控制家中電器，更支援IFTTT智能場景設置，透過溫度及濕度感應器，全自動開關或調校冷氣、抽濕機等家電，真正實現智能化及自動化家居。

The all new German Pool WiFi Smart IR Control Hub allows you to control all conventional infrared (IR) remote-controlled appliances with your smartphone! With its built-in temperature and humidity sensors, you can conveniently set up IFTTT macro scenes, automating a whole room of appliances including air-conditioner, dehumidifier, TV, lighting, etc. simultaneously with just one click.



WiFi控制原理

WiFi Control Principle

WiFi智能IR遙控盒具備「智能學習功能」，能學習紅外線遙控器發出指令時的頻率，並加以模仿，當使用者透過Smart Control App發出指令時，WiFi智能IR遙控盒自動發出相對應的紅外線遙控器頻率，以達至控制家電的效果，將普通家電瞬間轉變成智能家電。

Equipped with Smart Learning Function to learn and mimic the remote control's commands, then through WiFi, transmits corresponding IR frequencies to remote control the appliance, effectively turning ordinary appliances into smart devices.



自動開啟冷氣 給毛孩最舒適環境

Auto Turn On Air-Conditioner

Let Your Home-Alone Pet Stay Cool

只需簡單設置IFTTT智能場景，當檢測到家居溫度升高至指定條件時，自動執行「開啟冷氣機」的指令為毛孩降溫，打造最舒適環境；無需再時刻留意天氣報導手動開關冷氣，WiFi智能遙控盒讓您當個滿分好主人。

Set IFTTT macro scene to automatically turn on air-conditioner when temperature exceeds a certain degree, keeping your furbaby cool and comfortable even when you are away from home.



自動開啟風扇 為長者流通空氣

Auto Turn On Fan

Ventilate The Home For Granny

透過設置IFTTT智能場景，簡單實現全自動開關風扇功能，惠及行動不便的長者或銀齡一族；尤其在焗促悶熱的夏天，當檢測到室內溫度升高至指定條件時，自動開啟風扇吹送涼風兼流通空氣，是關顧長者的貼心好幫手。

Set the fan to automatically turn on or off when temperature reaches a certain degree, effectively cooling and ventilating the room, especially handy when you've got an old granny at home who's not savvy with remote controls.



自動開啟抽濕機 保護珍貴衣物手袋

Auto Turn On Dehumidifier

To Protect Your Designer Bags

天氣不似預期，突然狂風暴雨家居潮濕，毋須搶救名牌手袋；預先設置IFTTT智能場景，當檢測到室內濕度升高至指定條件時，自動開啟抽濕機還您乾爽家居，讓珍貴的衣物手袋不受濕氣侵襲，更持久耐用。

Unpredictable rainstorms cause humidity to spike. Set IFTTT macro scene to automatically turn on dehumidifier when humidity reaches a certain level, protecting your expensive bags and leather jackets from getting moldy.



您的智能「管家」實現全自動化家居

Your Smart Housekeeper

For A Fully Automated Home

經常出差旅行，家居處於無人看管狀態？只需添置WiFi智能遙控盒，當溫度或濕度異常升降，Smart Control App將發出警報提示；透過簡單設置IFTTT智能場景，更可讓WiFi智能遙控盒充當智能管家，自動開關各種電器維持家居環境。

Out on a trip and worried your home will become muggy and moldy? Let WFH-1510 be your smart housekeeper, alerting you when temperature or humidity fluctuates, and automatically keeping your home in the exact condition you want.





預設定時關機 Preset Turn-Off Time

睡前簡單設置定時關機，在晚間使用時避免浪費多餘電力
Set timer to turn off air conditioner at dawn, this way you can save electricity while still enjoy a cool room when you wake up



隨時調校溫度 Adjust Temperature Anytime

讓您當個好主人；隨時隨地調校溫度，為家中毛孩提供最舒適環境
You can adjust the temperature even when you are at work, to make sure your precious furbaby at home is comfortable



技術規格 Technical Specification	
型號 Model	WFH-1510
Power	DC5V/1A
WiFi頻率 WiFi Frequency	2.4 GHz
Battery	1500 mAh
機身尺寸 Product Dimensions	(H)25 x (W)75 x (D)75 mm
淨重 Net Weight	78 g

季節性電器系列 Seasonal Appliances			
WiFi智能UVC等離子空氣淨化風扇 WiFi Smart Uvc Plasma Air Purifier Fan BEF-353DC-SC	WiFi智能UVC等離子空氣淨化風扇 WiFi Smart Uvc Plasma Air Purifier Fan BEF-351DC-SC	WiFi智能移動冷暖空調 WiFi Smart Portable Air Conditioner PAC-CH412-SC	WiFi智能移動冷暖空調 WiFi Smart Portable Air Conditioner PAC-CH416-SC



圖片只供參考。Images are for reference only.
產品規格及設計如有變更，恕不另行通知。最新版本以www.germanpool.com網上版為準。中英文版本如有出入，一概以中文版為準。
Specification is subject to change without prior notice. Refer to www.germanpool.com for the most updated version. If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, the Chinese version shall prevail.

德國寶(香港)有限公司 GERMAN POOL (HONG KONG) LIMITED

香港 Hong Kong

銅鑼灣 FASHION WALK 京士頓街9號
Fashion Walk, 9 Kingston Street, Causeway Bay T. +852 6530 5963
T. +852 3110 2030

土瓜灣新寶工商中心地舖
Upper G/F, Newport Centre, Tokwawan T. +852 9387 2380
T. +852 2773 2828

九龍灣MegaBox L5-5舖
Shop L5-5, MegaBox, Kowloon Bay T. +852 9018 8648
T. +852 3907 0356

中國 China
佛山市順德區大良街道五沙新翔路8號 T. +86 757 2219 6888
8 Xinxiang Road, Wusha, Daliang, Shunde District, Foshan City

澳門 Macau
澳門青洲大馬路(青洲新路)515號
1 Andar A, Edif. Mei Kui Kuong Cheong
Fase 2, 515 Av. do Conselheiro Borja T. +853 2875 2699



© 版權所有。未獲本公司授權，不得翻印、複製或使用本單張作任何商業用途。
© All rights reserved. Copying, reproducing or using the contents of this leaflet is not allowed. WFH-1510_PS-23(1)

www.germanpool.com



GERMAN POOL

WiFi 智能 IR 遙控盒

WFH-1510



WiFi智能控制
WiFi Smart Control



自動化家居
Home Automation



溫度感應
Temperature Sensor



濕度感應
Humidity Sensor



整合全屋IR遙控器 APP智能遙距操控

Unifies All IR Remote Controls
One APP To Rule Them All

只需將紅外線遙控器與WiFi智能IR遙控盒進行簡單配對，即可將不同家電的遙控器整合在Smart Control App之內，讓您擺脫傳統遙控器的束縛，一個App即可隨時隨地控制冷氣、風扇、抽濕機、暖風機、照明燈甚至電視、音響、機頂盒等全屋家電。
Simply pair all your IR remote controls with German Pool WiFi Smart IR Control Hub, and use the Smart Control App on your smartphone to control all your IR remote control home appliances from air-conditioner, fan, dehumidifier, heater to even lighting, audio, TV box, etc., freeing you from the clutter of conventional remote-control consoles.



全功能掌握在手 Your Phone Is Your Remote

身在何處都可隨時控制移動空調
所有功能，無需使用遙控器
Use your phone to control all functions of the air-conditioner, no more searching around for the remote control



遙距預先開機 Control Away From Home

預先開啟移動空調，提前為您準備舒適的家居或工作環境
Use APP to turn on air conditioner ahead of time to enjoy cool or warm comfort the moment you reach home



WIFI SMART IR CONTROL HUB